



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

12 July 2026

Update on Renovation Arrangement

Main Bar

The renovation of the Main Bar has been completed and it is now reopened.

Lobby Stairs

The lobby stairs will remain closed until further notice as construction on the skylight glass panels is still underway. Please use the Green Iron Stairs for access to the Green, the Mahjong Room and the Snooker Room. Please mind your step and we apologize for any inconvenience caused.

TV Room and Lobby area near the Main Entrance

The TV Room will be under renovation from 18 July 2026 to 23 August 2026. Lounge and TV Function will be available at the remaining Lobby area.

Thank you for your understanding and support

會所維修安排更新

主酒吧

主酒吧的翻新工程已完成，現已重新開放。

大堂樓梯

由於天窗玻璃面板仍需施工，大堂樓梯將繼續關閉，直到另行通知。請使用綠色鐵樓梯前往草地、麻將房及桌球室。請小心腳步，如有不便，敬請原諒。

電視房及近大門出入口的大堂位置

電視房及近大門出入口的大堂位置將於 2026 年 7 月 18 日至 2026 年 8 月 23 日期間進行翻修工作。大堂餘下位置將繼續提供給會員作休閒活動。

感謝你的明白與支持。

Yoki Sin
General Manager

